
                    PROTOKOLL KGFS STYRELSEMÖTE 

 

 
Tid: 2019-04-03 kl. 15:00 

Plats:  Tölö IFs klubbstuga Hamravallen 

Kallade:  Ronny Norberg (RN), Johan Gometz (JG), Göran Bengtsson (GB) 

  och Lars Juviken (LJ)  

   

 

1.  Mötets öppnande.   

 LJ öppnade mötet. 

 

2.  Val av sekreterare 

  RN utsågs till sekreterare och JG till att justera protokollet. 

 

3-  Godkännande av dagordning.   

 Dagordningen godkändes. 

 

4.  Föregående protokoll 2019-01-22.                                                      

 Godkändes och lades till handlingarna. 

 

5.  Rapporter: 

  Ekonomi, eventuellt bankbyte (HÅ)                               

 Bordlades till nästa möte.    -   

 Hemsidan (RN)   

 Inget att rapportera.   

  

  Kungsbackaleken (LJ)   

 Genomgång av datum och arrangörer. Deltagaravgiften oförändrad 300 kr/lag 3 mot 3 

 och  600 kr 5 mot 5. Kommunen kommer inte hinna transportera mål under våren. Den 

 externa transportkostnaden får istället betalas av KGFS. 

       

 HFF Årsmöte (LJ)   

 Göran Bengtsson valdes in i valberedningen. Beslutades att vi tidigt ska börja jobb med 

 att få fram en styrelsekandidat från Kungsbacka. 

   

6.  Frågor inför årsmötet 2019-04-07. 

 Sammanställning frågor till Ulrika Granfors. (LJ)   

 Genomgång av inlämnade frågor.   

 Sammanställning föreningarnas status 2024 (RN)   

 Genomgång av dokumentationen som är distribuerad till alla föreningar, se bilaga 1.



  

  Etiska regler. Reviderat förslag med även icke licensierade spelare. (GB) 

 Beslutades att bordlägga detta. Göteborgs Fotbollförbund håller på att ta fram ett 

 regelverk. Beslutades att GB tar kontakt för att få detta. Därefter gör vi en uppdatering av 

 våra nuvarande etiska regler.   

  

7.   Frågor till HFF 

 Domarutbildningar. 

  Efter påstötningar från KGFS har HFF nu bjudit in till dialogmöten med föreningarnas 

 domar/utbildningsansvariga.  Viktigt att alla våra föreningars domaransvariga anmäler sig 

 till dialogmötet i Kungsbacka 20/5 kl. 18.00- 20.00. 

 Uttagning till distriktslag.   

 Beslutades att LJ och HÅ kontaktar HFF angående varför inga Kungsbackaspelare blev 

 uttagna Jönköpingslägret. Dessutom att det nu är säkerställt att det inte upprepas. 

 

8.  Övriga frågor. 

   

 Uppvaktning Åsa IFs 100-års jubileum.   

 Håkan Ågren representerade KGFS och överlämnade gåva. 

  

 Samordning av utbildningar   

 Beslutades att sportchefer/utbildningsansvariga i Kullaviks IF, Onsala BK, Tölö IF, 

 Kungsbacka IF och Lerkils IF har ett möte angående samordning av utbildningar och dess 

 genomförande. 

 

 Sport Light    

 Beslutades att KGFS står bakom att våra föreningar kan erbjuda sina lag att boka biljetter 

 till damlandslagets landskamper på Gamla Ullevis Kungbackaläktare. 

 

 

9.   Mötets avslutning  

 LJ avslutade mötet. 

 

 

 

 

Ronny Norberg  Johan Gometz 

Sekreterare   Justeras 

 

 

 

 


